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§ 13. Mötet avslutas

Ordförande Sekreterare
Leif Wiklund Mats von Dolwitz

Justerare
Jimmy Wielbass

Mötet öppnas

Val av sekreterare Mats von Dolwitz

Val av justerare Jimmy Wielbass

Anneli Fast, Per Franzén, Roger Skoglund

Johan Andersson, Anneli Flogård Johansson

Leif Wiklund, Jimmy Wielbass, Anns-Sofie Dolk Olsson, 
Mats von Dolwitz

Ett tomt rör har uppdagats under bron som vi fått tillåtelse av Vattenfall att använda, skriftligt 
tillstånd är utlovat och inväntas.

Kassör meddelar att vi idag är 107 anmälda intressenter.

Inga övriga frågor.

Nästa möte, kallelse skickas via mail

Dagordningen godkändes

Noden beslutas att sättas på Mats von Dolwitz fastighet .st skuleboda 2:20 
inklusive parkering för servicebil.

Vår skrivelse till kommunen angående deras IT-strategi är inlämnad och vi 
inväntar svar från Bosse Karlsson.

Diskussion om problematik kring dragning i samfällighet och tillgängliga alternativ 
med debatt kring dessa. Ordförande beslutar att skicka ut ett skrivet förslag till 
styrelsen för kontroll och övervägande.

Zitius har meddelat sitt intresse och kommer att inkomma med anbud,  vi väntar också på 
anbud gällande totalentreprenad. Beslut tas också att alla intresserade kommer att bjudas in till 
diskussionsmöten.
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